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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, a miniszterelnök kabinetfőnöke 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Sem a gazdaság föllendítése, sem a nyugdíjasok 
megsegítése érdekében nem lehetett volna jobban fölhasználni azt a pénzt, amit a gyáva és 
gyenge kormány népszerűsítésére költöttek?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Két és félmillió magyar nyugdíjas a napokban kapja kézhez a JóKor címet viselő, a gyáva és 
gyönge kormányt dicsőítő, 16 oldalas, hazug propagandakiadványt. A kormánypárt ismét az 
adófizetők pénzén akarja a választók megcélzott rétegének mosni az agyát, begyűjteni személyes 
adatait és vélhetőleg zsíros megrendeléssel ellátni néhány hozzá közel álló vállalkozót.

Kérdezem ezért miniszter urat:

Kivel, illetve mely gazdasági társasággal szerződtek a kiadvány anyagának összeállítására és 
szerkesztésére, és ez mennyi pénzébe került az adófizetőknek? 

Kivel, illetve mely gazdasági társasággal szerződtek a kiadvány kinyomtatására, illetve 
becsomagolására és ez mennyi pénzébe került az adófizetőknek? 

Hogyan, minek alapján választották ki ezt a társaságot, volt-e közbeszerzés, illetve pályáztatás? 

Milyen áron vállalta a posta a kiadvány terjesztését, kézbesítését? 

Mindent összevéve mennyivel terhelte meg ez a propagandaakció az adófizetők pénztárcáját? 

Hogyan egyeztethető össze az információs önrendelkezési jogról és az információszabadságról 
szóló 2011. évi CXII. törvény 4.§ (1) és (2) bekezdésében foglalt célhoz kötöttséggel az a tény, 
hogy a nyugdíjasok Magyar Államkincstár által a nyugdíjfolyósítás céljából kezelt adatait 
propagandakiadvány kézbesítésére használják? 



Bizonyosak-e abban, hogy a szégyenletesen alacsony nyugdíjemelés után és az elszabadulni 
látszó infláció közepette a nyugdíjasoknak egy propagandakiadványra volt a legnagyobb 
szükségük? 

Bizonyosak-e abban, hogy a nemzetgazdaságnak az újra induláshoz éppen erre a brosúrára volt a 
legnagyobb szüksége? 

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2020. június 23. 
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Sebián-Petrovszki László
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